



**Electronic Trading Service Form
電子交易服務表格**

To 致： First Fidelity Capital (International) Limited ("FFCIL")

Account No. 帳戶號碼	Contact No. 聯絡電話 (+)
Account Name 帳戶名稱	

I/We hereby subscribe/cancel the below electronic trading service(s) in accordance to the below instruction(s).
本人/吾等現申請/取消下述的電子交易服務，請根據本人/吾等下列所述執行有關指示。

	Subscribe * 申請 *	Cancel 取消
Securities Trading 證券交易	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Email Address 電郵地址		
Effective Date 生效日期	____/____/____	(If not specified, will be effective from the day when FFCIL received and approved this form 如未註明，將以 FFCIL 正式收到及批准表格當天起計算)

* Terms and Conditions for subscribing the above trading service(s) 申請上述電子交易服務之條款及細則

- FFCIL and other investment-related information providers endeavor to ensure the accuracy and reliability of the real time and/or delayed quotes from the Hong Kong Stock Exchange and related investment information provided, but do not guarantee its accuracy and reliability. FFCIL and other investment-related information providers accept no liability for any loss or damage arising from any inaccuracy or omission or from any decision, action or non-action based on or in reliance upon the foresaid real time and/or delayed quotes and related investment information.
FFCIL 及提供相關投資資訊機構會盡力確保香港交易所即時及/或延遲報價及相關投資資訊之準確性及可靠性，但不保證該資料之準確性及可靠性。閣下若因根據上述即時/或延遲報價及相關投資資訊之不準確或遺漏而作出任何決定、行動或不作出行動而蒙受任何損失或損害，FFCIL 及提供相關投資資訊機構一概毋需負責。
- Electronic trading password of Securities Account will be delivered by email only and sent to the email address you filled with FFCIL.
證券帳號帳戶之電子交易密碼均透過電子郵件方式寄送至客戶留存於 FFCIL 紀錄之電郵地址，客戶必須提供電郵地址以收取有關密碼。
- Should you receive password via email, you must verify your password after the delivery of the verification letter, or else you are required to resubmit the Application Form.
客戶凡透過電子郵件方式收取密碼，必須於認證函進行認證，逾期須重新申請。

I/We have read and agreed to be bound by all the Terms and Conditions contained in this form.
本人/吾等已閱讀及同意遵守此表格所刊載之所有條款及細則。

Client Signature(s) 客戶簽名
(for corporate, with Company Chop 如屬公司客戶，請連印章)

Name of Signatory(ies) 簽字人名稱	Date 日期
---------------------------------	------------

*****For Internal Use Only 此部分由公司填寫*****

Processed by	Checked by	Approved by
Date 日期：	Date 日期：	Date 日期：